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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 26 iulie 2018, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.757 din 20 iulie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 26 iulie 2018, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Dragomir Ion 

3. Cioacă Ionuţ 

4. Neacşu Lucian 

5. Oprişan Gigi 

6. Sîrbu Adelina Veronica 

7. Nichita Tereza 

8. Pick  Ladislau 

9. Ilie Clement 

10. Matei Mihai 

11. Meclea Alina 

12. Muscalu Ionel 

13. Pălăngeanu Dunia 

14. Ţigănilă George 

15. Ciulacu Mirela 

16. Săndulescu Petronela Marinela 

17. Gâdea Gheorghe 

18. Anghelescu Adrian Valentin 

19. Ionescu Liviu-Ovidiu 
 
 

Absenţi:  
 

1. Vladu Alexandru 

2. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

 
 

Preşedinte de şedinţă este domnul Neacșu Lucian, ales prin H.C.L. nr.229 din 31 

mai 2018. 
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința ordinară de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Rog pe domnul secretar să ne comunice dacă avem cvorum pentru ședință. 

Domnul Ghincea Vasile: Sunt 19 consilieri prezenţi, ședința este legal constituită și 

se poate desfășura în condiții normale. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Înainte de a intra în ordinea de zi, supun la vot 

procesul verbal din data de 28 iunie  2018. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 13 iulie 2018. Cine este pentru? 19 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

După cum știți, la ordinea de zi avem 27 de puncte, iar domnul primar dorește să 

facă completări. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, stimați consilieri, aș vrea să 

faceți următoarele modificări în ordinea de zi: 

Punctul 12 de pe ordinea de zi aș vrea să îl retrag și el va fi completat cu punctul 

suplimentar de pe ordinea de zi nr.2. Este vorba de aprobarea modificării Statului de 

Funcţii al Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu și Direcției de 

Evidență a Persoanei, cu proiectul privind modificarea Organigramei și Statului de 

Funcții ale Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu și Direcției de 

Evidență a Persoanei. Despre ce este vorba? Trebuie să reorganizăm Serviciul Voluntar 

pentru Situații de Urgență. Trebuie să avem un Compartiment de Protecție Civilă 

Prevenire, în care persoana de la Protecție Civilă trebuie să fie funcționar public conform 

legislației în vigoare, iar un Compartiment de Intervenție în caz de situații de urgență, cu 

același persoane, dar distribuite pe alte funcții și responsabilități. 

Următoarele modificări pe care dorim să le facem: 

- dorim să schimbăm ordinea unor puncte: proiectul 9 va avea numărul 25, iar 

proiectul 25 va avea numărul 9. Se schimbă între ele, este o problemă de ordine în 

aprobare. 

Proiecte suplimentare pe ordinea de zi: vă spuneam de acel proiect privind 

modificare organigramei. Vă rog să mai introduceți pe ordinea de zi încă trei pe lângă 

acesta, al patrulea: 

 - proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Giurgiu cu privire la încheierea unui acord de parteneriat între Municipiul Giurgiu și 

Biblioteca Județeană ”I.A. Bassarabescu” Giurgiu, instituție aflată în subordinea 

Consiliului Județean Giurgiu. Vă spuneam în ședința trecută, I.A. Bassarabescu are în 

acest moment un director, atunci nu avea director. Dvs. ați aprobat un sprijin financiar 

pentru editarea de carte, dar pentru faptul că nu a existat nimeni să semneze și să încheie 

acel parteneriat, au trimis o adresă să suspendăm. În acest moment repunem pe ordinea de 

zi acel proiect privind acordarea sprijinului care fusese aprobat în luna ianuarie, dar care 

nu a mai putut fi dus la bună îndeplinire din cauza decesului domnului director Mucenic. 

 Celălalt punct suplimentar de pe ordinea de zi, cu privire la aprobarea 

dezmembrării unui teren aparținând domeniului privat al municipiului Giurgiu. Este 

vorba de terenul pe care-l avem de 30 de hectare la verigă și care, o parte din el, aproape 
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9 hectare vor trece, cu finanțare europeană pe un alt proiect. Deci, avem posibilitatea să 

depunem încă un proiect pe fonduri europene și din terenul de 30 scoatem 9 hectare în 

vederea depunerii unui proiect. 

 Și punctul numărul 4- proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord 

de Parteneriat între municipiul Giurgiu și AICI STUDIO DE ARHITECTURĂ SRL-D 

București, în vederea desfășurării unui proiect cultural, cu finanțare europeană. Este 

vorba despre un proiect câștigat în colaborare cu Facultatea de Arhitectură București, 

Institutul de Arhitectură Ion Mincu, un proiect câștigat de această firmă, de realizare a 

unui mobilier și a unei funcțiuni în parcul Fabricii de zahăr. Este cu finanțare, dumnealor 

fac proiectarea, fac execuția cu cei din zonă. Este un nou concept de a realiza acest 

mobilier utilizând persoanele din zonă, utilizând studenți, ca să construiască acest 

mobilier în parcul respectiv. Toată finanțarea pentru el este din fonduri europene. Un 

proiect câștigat de acest birou în colaborare cu Facultatea de Arhitectură. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Supun la vot ordinea de zi, plus cele patru puncte 

suplimentare, plus modificările comunicate de domnul primar. Cine este pentru? 19 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, înainte de a intra în ordinea de 

zi. Ca și la evaluarea națională unde am premiat, am susținut financiar și i-am felicitat pe 

cei trei elevi din municipiul Giurgiu care au luat nota maximă la evaluarea națională, 

astăzi, înainte de a intra pe ordinea de zi și de a aproba, dacă dvs. doriți, acordarea unui 

spriji financiar primilor trei elevi care au terminat la bacalaureat, ediția 2018. Chiar dacă 

nu am reușit sau nu au reușit să aibă nota maximă maximă 10, este și greu. Noi ne 

confruntăm la nivelul municipiului și județului Giurgiu cu o problemă spinoasă, pentru 

faptul că nu reușim să depășim și să fim și noi la mijlocul plutonului privind mediile la 

BAC și privind promovarea bacalaureatului. Am deosebita plăcere și onoare să vă prezint 

trei fete care au realizat prin munca lor și rezultatele de excepție primele trei medii la 

bacalaureat din municipiul Giurgiu și nu în ultimul rând, că toate trei provin de la 

Colegiul Național Ion Maiorescu din Giurgiu. 

Permiteți-mi să le invit pe cele trei: 

- domnișoara Dilimoț Ștefania Roxana – media 9,85. Și ce aș vrea să vă spună 

Roxana, pentru că am aflat acest lucru, să ne spună cu cât a intrat și la ce facultate.  

Domnișoara Dilimoț Ștefania Roxana: Am luat 100 de puncte la Facultatea de 

Farmacie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dumitru Georgiana Alexandra – media 9,8 și 

Ghizdpreanu Alexandra Afrodita – media 9,76.  

Merită toată aprecierea, tot respectul nostru pentru aceste frumoase rezultate, 

Avem speranța și nădăjduim că după ce terminați facultatea, nu o să uitați de municipiul 

Giurgiu. Să știți că oferă posibilități să vă angajați și în municipiul Giurgiu. Singurul 

lucru este să nu vă îndrăgostiți prea mult de București. Să știți că puteți să vă faceți 

activitatea profesională foarte bine la Giurgiu, iar viața socială să rămână în București, 

fără nici o problemă, suntem aproape. Încă o dată, felicitările noastre! Aș dori să știți că 

pe ordinea de zi se află, diploma e diplomă, până la urmă trebuie să venim și cu ceva care 

să răsplătească o mică parte din munca voastră. Pe ordinea de zi este o hotărâre de 
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Consiliu de acordare a unui sprijin financiar: locul I primește 3.000 lei, locul II – 2.500 

lei, locul III – 2.000 lei. Cred că este o vară frumoasă! 

Felicitări și succes! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Și acum să intrăm la ordinea de zi! 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Regulamentului de 

organizare şi executare a transportului de persoane, mărfuri sau bunuri în regim 

de taxi în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.11/2017 privind 

aprobarea Metodologiei privind acordarea cardului de călătorie pentru elevii 

înmatriculaţi în unităţile de învăţământ din Municipiul Giurgiu, conform 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.409/24.11.2016 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de execuţie al 

Bugetului Local pentru trimestrul II 2018 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2018 şi a Listei de Investiţii aferente 

 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 

abținere (domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin). 

 
Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

Parohiei „Sfântul Ştefan” 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

Parohiei „Sfinţii Martiri Brâncoveni” 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul consilier Ilie Clement: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

Mănăstirii „Sfântul Gheorghe” Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, aș avea o 

rugăminte către consilieri. Când timpul le permite, când sunt prin cartier și ajung prin 

zona acestor trei biserici care au văzut viață și se construiesc cu sprijin preponderent de la 

Consiliul Local, să urmăriți și să vedeți și ce se realizează cu acești bani, pentru că, chiar 

se fac lucruri trainice. Pe 16 august, la Sfinții Brâncoveni va fi hramul bisericii și acolo, o 

să vedeți altarul tot pictat, o pictură foarte frumoasă. La noua catedrală Sfântul Gheorghe, 

partea de realizare a tavanului și a tencuielilor interioare se apropie de sfârșit și este o 

biserică care trebuie să ne reprezinte ca noi, municipiu reședință, având și ca patron 

spiritual pe Sfântul Mare Mucenic Gheorghe. Iar în cartierul domnului consilier Țigănilă, 

este o biserică de cartier, o biserică închinată Sfântului Diacon Ștefan și care de la zi la zi, 

se văd lucruri bune. Aproape s-a finalizat construcția, urmează altarul, urmează 

catapeteazma și se va asigura locuitorilor din zona respectivă un loc de rugăciune, un loc 

de închinare, tocmai ca să nu meargă în zona centrală sau tocmai la Teatrul de Vară. Erau 

arondați Teatrului de Vară, deci erau foarte departe. 

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea premierii elevilor claselor a – 

XII - a care au obţinut rezultate deosebite – primele 3 medii la  Bacalaureat, 

sesiunea I, anul 2018 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 9 (fost 25):  proiect de hotărâre privind aprobarea implementării în 

cadrul Societății Comerciale ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE GIURGIU 

S.A., având ca autoritate publică tutelară Consiliul Local al Municipiului 

Giurgiu, a măsurilor dispuse de legislaţia specifică privind guvernanţa 

corporativă a întreprinderilor, pentru funcțiile de director general, director 

comercial și director economic 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.500 lei, doamnei Zorilă Veronica din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea implementării în cadrul 

Societății Comerciale PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A., având ca autoritate 

publică tutelară Consiliul Local al Municipiului Giurgiu, a  măsurilor dispuse de 

legislaţia specifică privind guvernanţa corporativă a întreprinderilor 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de Funcţii 

al Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu și Direcției de 

Evidență a Persoanei – s-a retras 
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Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.22 din 23 ianuarie 2018 privind 

reorganizarea Comisiei de vânzare a bunurilor aparţinând domeniului privat de 

interes local al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare şi 

folosinţă gratuită către Societatea  Naţională de Cruce Roşie din România - 

Filiala Giurgiu, a Sălii de sport aflată în administrarea Colegiului Tehnic 

„Viceamiral Ioan Bălănescu” Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării situației juridice 

a unui teren situat în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuinţe de 

serviciu pentru Spitalul Judeţean de Urgenţă Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte! Cu toții 

știm că este în lucru, se lucrează, se construiește în acest moment un bloc cu 22 de 

locuințe pentru specialiștii din domeniul medical. Este finanțat de către Ministerul 

Dezvoltării prin Agenția Națională de Locuințe. Până la finalizarea acestor locuințe, 

faptul că, Consiliul Județean și Spitalul se implică foarte mult în a atrage medici la 

Giurgiu ca să ocupe acele posturi deficitare sau care nu au personal medical angajat. Este 

un lucru lăudabil și e bine că astăzi ați aprobat și dvs., să dăm din fondul locativ al 

municipalității, un apartament care are statutul de locuință socială în cartierul Obor, în 

acele trei blocuri de locuințe sociale vechi și să-l acordăm pe o perioadă pe o perioadă 

limitată Spitalului, până se vor construi acele locuințe. În momentul în care se vor 

construi locuințele, ei vor ceda aceste locuințe și intră înapoi în fondul locativ al 

municipalității și vor lua acele locuințe aproape de spital și să fim și noi alături de acest 

efort, de a aduce medici în Giurgiu, de a-i păstra la Giurgiu și de a asigura toate condițiile 

ca acei medici să-și facă actul medical, fără să se gândească că nu au unde să locuiască 

sau că trebuie să facă naveta. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim, domnule primar! 

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinației și 

vânzarea apartamentului nr.13 din Bloc B49, Șoseaua Sloboziei, către titularul 

de contract 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de 

asociere nr.19.069/30.06.2014, încheiat între Municipiul Giurgiu şi Societatea 

Comercială RODIMEX S.R.L. 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării de către Direcţia 

Poliţiei Locale Giurgiu a unui aparat Analizor droguri - marca DRAGER - 

model DRUG Test 5000, a acesoriilor şi consumabilelor acestuia 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, o mică completare, domnule 

președinte.  A fost o solicitare a Inspectoratului Județean de Poliție, ca în cadrul acțiunilor 

comune pe care le realizăm, Poliția Locală, Jandarmenrie și Poliția Județeană, să susținem 

și noi aceste acțiuni în vederea identificării, combaterii și sancționării consumatorilor de 

droguri care folosesc mijloacele de transport personale și sunt depistați ca și consumatori 

de substanțe interzise, substanțe halucinogene sau chiar droguri. Este o decizie a noastră 

de a susține acest efort al Poliției pentru că în acest mod, în acest fel, reușim să creștem 

gradul de siguranță al cetățenilor prin identificarea acestor persoane care în urma 

consumului de droguri, creează accidente, situații foarte neplăcute sau chiar de multe ori, 

aceste accidente se soldează cu moartea unor persoane nevinovate, iar cauza principală 

este consumul de droguri. Pentru că Poliția Națională nu are posibilitatea, prin bugetul 

dumnealor, să achiziționeze acest aparat de testare, putând s-o facă doar la nivel național 

centralizat. Am zis că nu este un efort așa de mare al municipalității de a susține Poliția 

Locală, pentru că noi nu putem să dăm acești bani Poliției Naționale, dar asigurându-i 

sursele, Poliția Locală va cumpăra acest aparat de testare, iar împreună cu Poliția 

Națională, Poliția Județeană sau Municipală, să facă echipe de lucru și să utilizeze acest 

aparat, analizor de droguri în interesul și pentru siguranța cetățeanului. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim, domnule primar! 

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico - 

economice (faza DALI) și a principalilor indicatori tehnico - economici pentru 

realizarea obiectivului de investiții „Lucrări de intervenții pentru creșterea 

performanței energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 

6" 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii cererii de finanţare 

pentru proiectul „Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței energetice 

a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 6"- POR 3.1.A SUERD 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico - 

economice (faza DALI) și a principalilor indicatori tehnico - economici pentru 

realizarea obiectivului de investiții „Lucrări de intervenții pentru creșterea 

performanței energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 

7" 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii cererii de finanţare 

pentru proiectul „Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței energetice 

a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 7"- POR 3.1.A SUERD 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea abrogării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.107/29.03.2018 privind aprobarea 

constituirii Colegiului Director al Direcţiei de Asistenţă Socială Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25 (fost 9): proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.106/29.03.2018 privind modificarea Organigramei și 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale Direcţiei de Asistenţă Socială 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei pentru 

organizarea licitaţiei publice deschise, cu strigare, pentru vânzarea unor bunuri 

rezultate în urma desfiinţării instalaţiei „FERRY BOAT”- construcţiei speciale 

şi care aparţine domeniului privat al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Contractului de 

concesiune nr.6.348/13.04.2010 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local 

al municipiului Giurgiu cu privire la încheiereaunui acord de parteneriat între 

Municipiul Giurgiu și Biblioteca Județeană ”I.A. Bassarabescu” Giurgiu, 

instituție aflată în subordinea Consiliului Județean Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 Domnul primar Barbu Nicolae: Aș avea o mică remarcă aici! Aș dori ca domnul 

consilier Muscalu, pentru faptul că a avut o perioadă în care a avut funcție de conducere 

în cadrul bibliotecii, să gestioneze acest proiect, să sprijine actuala conducere a bibliotecii 

și să realizăm acea tipărire de carte, măcar în memoria domnului director Mucenic, pentru 

că a lăsat un lucru neterminat. Sunt lucrări care își așteptau finanțarea, poate că erau 

finalizate în ceea ce privește editarea lor sau reeditarea. Și mi-aș dori, domnule consilier, 

să nu rămână suma neconsumată sau necheltuită la sfârșitul anului și să nu realizăm ceea 

ce ne-am propus an de an. Cel puțin în ultimii patru ani, să finanțăm publicarea sau 

republicarea unui număr de 12 cărți despre Giurgiu, cu și despre giurgiuveni. 

 Domnul consilier Muscalu Ionel: Vă mulțumesc pentru încredere! Știu sigur că 

sunt deja gata 5 cărți, așa că o să fie continuitate. 

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei și Statului de 

Funcții ale Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu și 

Direcției de Evidență a Persoanei 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren 

aparținând domeniului privat al municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de 

Parteneriat între municipiul Giurgiu și AICI STUDIO DE ARHITECTURĂ 

SRL-D București, în vederea desfășurării unui proiect cultural 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Mai avem: 

       1. Informare privind Decizia nr.35/3 din 05.07.2018 a Curţii de Conturi a României – 

Camera de Conturi Giurgiu, de prelungire a termenului pentru realizarea măsurilor de la 

pct.1.4, pct.1.5, pct.II.2, pct.II.6 și pct.II.7, dispuse prin Decizia nr.35/07.08.2013 la 

U.A.T. Municipiul Giurgiu; 

       2. Informare privind Decizia nr.10/2 din 09 iulie 2018 a Curţii de Conturi a României 

– Camera de Conturi Giurgiu, de prelungire a termenului pentru realizarea măsurii de la 

pct.1.1, dispusă prin Decizia nr.10 din data de 24.02.2014 la U.A.T. Municipiul Giurgiu; 

       3. Informare privind Decizia nr.19/3 din 09 iulie 2018 a Curţii de Conturi a României 

– Camera de Conturi Giurgiu, de prelungire a termenului pentru realizarea măsurilor de la 

pct.1.4. și pct.II.1, dispuse prin Decizia nr.19 din data de 28.06.2016 la U.A.T. 

Municipiul Giurgiu; 

       4. Raport privind desfășurarea activității asistenților personali, în semestrul I, al 

anului 2018; 

       5. Informare privind analiza activităţii Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului 

Giurgiu pe trimestrul II – 2018. 

 

DIVERSE: 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: Am rugămintea către Poliția Locală ca în 

raportul de activitate să fie cuprinsă și o analiză pe finalitate. În sensul că aceste 

contravenții, câte au fost constatate, contestate în instanță și câte dintre ele au fost pe 

urmă câștigate, la care nu s-a aprobat contestația. La fiecare raport să vedem finalitatea 

actului actului de Poliție. 

Domnul director Ciobanu Lazăr: Am înțeles! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Vroiam să întreb totuși, având în vedere ultimele 

evenimente meteorologice ne-au tot prins așa și ne-au înecat tot orașul, ce strategie își 

face de acum încolo, adică să nu ne spună acum, dar să se pregătească și să ne spună într-

o viitoare ședință de Consiliu, societatea care se ocupă de canalizare. Să ne spună ce 
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strategie face pentru ca să nu ne mai prindă așa nepregătiți și așa mai departe. Știu că ați 

fost acolo, v-am văzut. I-am văzut și pe cei de la Poliția Locală, ne-au întors că nu mai 

puteam trece decât cu barca, dar să nu mai fie situația asta în Giurgiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Vom face și o informare că vom prelua de la 

Operatorul Regional Apa Service, vom prelua informarea dumnealor. Ceea ce pot să vă 

spun eu, vă spun dvs. și să transmit cetățenilor, sunt anumite zone care sunt în curs de 

reglementare și mă refer la Ramadan și toată zona respectivă. Licitația este în derulare. 

Zicem noi că în maxim 10 zile, maxim 2 săptămâni se va semna contractul pentru 

realizarea canalizării colectoare pluviale de pe strada Ramadan. O investiție foarte 

necesară și care va rezolva problema apelor pluviale în toată acea zonă și discutăm de 

adaptarea sistemului de canalizare pluvială la noile cerințe. Noile cerințe înseamnă ploi 

abundente în unitate de timp mică, așa zise ploi torențiale, furtuni și cu un debit foarte 

mare de apă și care nu au fost, aceste condiții nu au fost luate în calcul în urmă cu 30-40-

50 de ani, când s-a gândit sistemul de canalizare pluvială. Nu am să vin să spun că acolo 

unde nu s-a putut face canalizare pluvială sau nu au fost surse financiare, s-a realizat 

canalizarea pluvială utilizându-se canalizarea menajeră din zona respectivă și dacă luați, o 

să vedeți pe datele de la Apa Service, triplăm cantitatea de apă furnizată ca și valoare, 

care se dă la canalizare. Deci, canalizarea menajeră are de trei ori mai mult decât avem 

apa care se livrează populației. De unde vine diferența? De la ploi. 

Ați văzut că atunci când am avut probleme, s-au ridicat capacele și toată apa 

pluvială s-a dus în menajeră. Și stația de epurare are limita ei și în momentul în care 

triplezi volumul de apă care ajunge în stația de epurare, în momentul acela nu se mai pot 

respecta parametrii și timpii necesari unei epurări eficiente și se oprește și canalizarea 

pluvială. Adică, se oprește la intrare în stația de epurare și nu mai vine apă. Degeaba se 

deschid acele capace de la canalizarea menajeră pentru că apa nu mai are unde să se ducă. 

La canalizările pluviale, orașul este sau are diverse cote, străzile din oraș și cotele 

mai înalte care colectează apă, pe măsură ce merg să deverseze în acele bazine de 

retenție, dacă au gaigere pe parcurs, fiind o presiune mai mare în amonte față de aval, apa 

iese pe principiul vaselor comunicante fiind o presiune foarte mare, iese prin gaigerele 

respective. Deci, unde avem apă și nu ar trebui să avem apă, dat fiind faptul că apa iese 

din aceste gaigere, se creează pe lângă cantitatea de apă care se acumulează natural și apa 

care iese din canalizare. Din cauza aceasta apar probleme foarte mari la Căprioara, aici la 

autogară și vreau, și le-am spus și cetățenilor la vremea respectivă, ca să nu se realizeze 

acea inundare continuă în zona Căprioara, trebuie să refacem tot sistemul de canalizare cu 

o conductă de cel puțin 700-800 mm, de la Cărioara și tocmai până la ultimul bazin de 

lângă stadionul Marin Anastasovici. Nu putem să mergem cu această canalizare în Zăvoi, 

pentru că de acolo se face repompare și nu am rezolvat nimic. Pompele cât ar fi de mari, 

hai să zic că pui patru pompe, dar evacuarea pompelor este tot pe  aceeași conductă. Deci, 

nu discutăm de o investiție care s-ar putea face peste noapte în municipiul Giurgiu. Și eu 

pot să spun că trebuie găsite surse alternative de a rezolva aceste probleme pentru că nu 

văd o realizare în viitor ca să nu mai fie inundată acea zonă de la Căprioara. Sunt, nu 

numai la Giurgiu, toate orașele mari din țară au așa numite puncte sensibile. La ploi 

foarte mari, se crează inundarea zonelor respective. Acum, nu avem o soluție pentru zona 
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Cărioara. Pentru Ramadan, se va rezolva într-un an de zile, iar toate celelalte zone în care 

s-a realizat inundarea unor scuaruri, inundarea unor piețe, s-a datorat faptului, cel puțin la 

ultima ploaie puternică, unui trăznet care nu a lovit stația de epurare, ci zona adiacentă 

stației de epurare. În acel moment Enel-ul a oprit alimentarea cu energie electrică pentru 

că le creau o problemă în funcționarea întregului sistem și a oprit alimentarea. 20 de 

minute s-a oprit alimentarea cu energie electrică la stația de pompare de la Zăvoi. Este 

cea mai mare stație de pompare din municipiul Giurgiu, cu pompe foarte mari. Au folosit, 

pentru că se inundau și dumnealor, au folosit motompele. La puterea cu care sunt dotate 

acele pompe, nu au putut să pornească în timp util generatoarele de curent și a creat acel 

gol de funcționare, exact când a fost ploaia cea mai puternică și căderea abundentă de 

apă. Aici a fost problema cea mai mare. În general, niciodată nu a fost apa atât de multă 

pe străzi și în zonele cu probleme, ca la ultima ploaie. Niciodată! Pentru că aici s-a 

întâmplat și acest incident cu stația de pompare de la Zăvoi. Încercăm și am certitudinea, 

că după ce le lansăm comanda, pentru că Apa Service nu face nimic fără bani. Și apa care 

a căzut, o să vedeți factura care o să ne vină, plătim și apa pluvială. 

În toate orașele din țară, cetățenii plătesc și apa pluvială. La Giurgiu plătește 

Primăria în numele cetățenilor, dar în alte orașe din țară, odată cu canalizarea menajeră, 

cu apa potabilă, pe factură îi apare și canalizarea pluvială și plătesc canalizarea. Să știți că 

sunt bani foarte mulți. Municipalitatea plătește! Se ia pe principiul matematic, îi dă 

INMH-ul cantitatea, știm suprafața asfaltată din oraș și betonată și tot ce avem, fără spații 

verzi. Suprafața mare a orașului, scădem case, scădem asfalt, scădem parcări, ce rămâne, 

trebuie să plătim. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Să aveți în vedere și dezinsecția! 

Am ajuns de râs. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu mai rău ca alții! Lăsați comentatorii! Dacă vreți 

să vă povestesc discuția la pauză. Erau foarte mulți oameni de fotbal, bucurie mare în 

fieful Astra și domnul Argăseală de la Steaua a zis: în repriza a doua o să vedem ce o să 

facem! Și se speriaseră toți că după ploaia care a fost, le era teamă că nu se va juca meciul 

la Giurgiu. Meciul s-a jucat în condiții foarte bune. Deci, prima temere a fost că nu o să 

se joace. Le-am spus: nici o problemă, dacă știam că luăm bătaie, nu se juca, dar așa, am 

făcut tot ce era omenște posibil. Știam că o să-i batem pe Steaua, așa că terenul s-a 

comportat în condiții bune. Și la pauză le-am spus că dacă cumva se întâmplă să vedem 

că Steaua evoluează mai bine decât a evoluat în prima repriză, dăm drumul la țânțari. 

Dar, haideți să vă spun și cunoașteți foarte bine. Nu putem interveni, domnul 

director este aici, nu putem interveni atâta timp cât plouă. Și avem o frecvență a ploii…. 

Domnul director este aici și dacă ați citit ultimele comunicate ale presei, noi am dat, 

începând cu data de 23 iulie până pe 23 august putem acționa. Faptul că săptămâna 

viitoare, de luni după amiază nu mai plouă și avem cât de cât informații că toată 

săptămâna nu mai plouă. Dacă nu mă înșel, joi și vineri, domnule director? Vineri și 

sâmbătă, săptămâna următoare se va acționa aerian în tot orașul. Nu trebuie să ne batem 

joc! Pentru că dacă plouă, noi trebuie să avem minim 24 de ore înainte pentru ca toate 

frunzele să fie uscate, să nu plouă și cel puțin două zile după ce am dat, ca să aibă 
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substanța permanentă timp să-și facă efectul, altfel dacă a plouat după o zi-două, apă de 

ploaie. 

Și încă o dată, aș vrea să rog presa și pe toți cei interesați din rândul consilierilor, 

din rândul societății civile, vă aștept vineri, pe data de 03 august, la ora 0500 dimineața, să 

fie prezenți atunci când se amestecă substanța. Să nu ne mai auzim vorbe că se dă cu apă 

de ploaie, că se dă cu substanță ca să crească, nu să moară și așa mai departe. Oricum, eu 

am să vă trimit și o să filmăm tot procedeul, cum se iau, ce scrie pe acea sticlă, câte sticle 

se pun, câtă apă se pune. Neîncrederea există și dacă ne legăm de lucruri mărunte, atunci 

când vrem să combatem pe cineva fără să avem argumente, atunci haideți s-o facem și să 

fim transparenți și noi până la capăt. Deci, domnule consilier, săptămâna viitoare, vineri 

și sâmbătă o să vedeți avionul. 

Domnul consilier Matei Mihai: La proiectul pe care l-am făcut, am primit 

răspunsul și de la Consiliul Concurenței și de la Ministerul Dezvoltării și de la Instituția 

Prefectului și spune clar. De exemplu, Ministerul Dezvoltării: reprezentanții unităților 

administrativ-teritoriale furnizoare de ajutor de stat nu sunt obligați să transmită spre 

informare Ministerului Dezvoltării Regionale. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ministerul Dezvoltării! Dar, Consiliul Concurenței, 

ce a zis, domnule consilier?  

Domnul consilier Matei Mihai: Consiliul Concurenței a spus așa: având în vedere 

faptul că documentația transmisă nu reprezintă un proiect de act normativ sau 

administrativ, inițiat de către unitatea administrativ-teritorială din municipiul Giurgiu, 

precizăm că în vederea acordării facilității fiscale propuse, Consiliul Local al 

municipiului Giurgiu trebuie să analizeze orice intenție de a institui o schemă de ajutor de 

stat sau minimis, sau de a acorda un ajutor de stat individual. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și mai departe, că trebuie să inițieze UAT-ul, să 

facă toate aceste calcule. Ce înseamnă susținerea cu ajutor de minimis a tuturor celor care 

vor beneficia, nu discutăm de cei de dinainte, vom discuta de cei din viitor, dar trebuie să 

le dăm la toți. Nu putem să facem o schemă de ajutor de minimis doar unor categorii. 

Deci, în momentul în care demarăm o procedură, trebuie să acordăm facilitatea aceasta 

tuturor, de acum încolo. Asta vă spun, dar tuturor firmelor, nu doar unor firme care vin să 

dezvolte. Vă întreb pe dvs.: cel care are firma și are 20 de angajați și nu beneficiază? 

Domnul consilier Matei Mihai: Vă deranjează că vine din partea… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Oricum, nu puteți s-o faceți dvs.! Nu că 

vine de la dvs.! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar puteți s-o faceți dvs.! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar, putem s-o facem noi! Dacă discutăm de cine 

vine, v-a explicat foarte bine și MDRAP-ul și Consiliul Concurenței, că nu trebuie s-o 

faceți dvs.. Deci, nu este o chestie politică, asta încerc să vă spun! Nu mai politizați un 

lucru, că dacă nu, poate să o facă PNL-ul. Deci, v-am spus: trebuie să vină de la executiv. 

Executivul trebuie să facă o analiză, dacă poate susține acest lucru, dacă poate să facă 

acest lucru, ce înseamnă și ce efecte va avea implentarea acestui lucru, ce efecte pozitive 

și negative. Va avea și efecte pozitive, dar va avea și efecte negative! Și ce se va întâmpla 

cu întreg mediul de afaceri? 
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Pentru că vedeți, acum se discută despre acordare unei amnistii fiscale. E ok, e 

foarte bine! Dar, acela care a fost serios și a plătit? Ce se întâmplă? Ce se întâmplă în 

viitor? Acela care plătea și era bun platnic, o să vină să zică: nu mai plătesc nici eu. 

Ea trebuie gândită foarte bine și dacă nu au implementat-o primării mari din țară, 

tocmai pe acest principiu. Preferăm să facem parc industrial și să-i acordăm facilități prin 

parc industrial și acolo nu plătește impozit, nu plătește nimic. E altă lege! E o lege 

universal valabilă pentru toți, decât să venim cu o lege decât cine face investiții acum. Ce 

facem cu cel care a fost până acum? Ne trebuie municitori în municipiul Giurgiu. Și vă 

spun, cei care au activități productive nu au cum să găsească nici măcar muncitori 

necalificați. 

Și dacă tot am ajuns la capitolul unei inițiative de-a dvs., dați-mi voie, tot la 

diverse, câteva minute vă răpesc atenția. După cum știți, a fost promulgată de 

președintele României, Legea 192/2018 privind completarea Legii 416/2001 privind 

venitul minim garantat. Și acum vreau să țineți minte foarte bine, cât se leagă ceea ce s-a 

aprobat acum cu ce hotărâre am avut noi. A fost atacată în instanță și s-a blocat un lucru 

care trebuia să meargă bine. Pentru sumele acordate ca ajutor social, și lucrul acesta vi-l 

spun și dvs. ca să-l transmiteți celor pe care-i cunoașteți și vă vor întreba alegătorii dvs., 

dar e bine și pentru cetățenii care erau de multe ori indignați pe cei care beneficiau de 

ajutor social și nu făceau nimic. Pentru sumele acordate ca ajutor social, conform 

prevederilor prezentei legi, una, ascultați ce modificare esențială! Una sau mai multe 

persoane majore apte de muncă, raportat la cuantumul ajutorului social pe familia 

beneficiară, au obligația de a presta lunar la solicitarea primarului, acțiuni sau lucrări de 

interes local, fără a se putea depăși regimul normal de lucru și cu respectarea normelor de 

securitate și igiena muncii. Deci, dacă cineva din familie beneficiază de ajutor social și nu 

poate presta, trebuie obligat cineva din familie să facă lucrul acesta. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar nu minori! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar, nu minori! Dar, eu nu puneam minorii la 

treabă atunci! Scria undeva în hotărârea noastră că punem minorii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu! Reprezentantul legal al minorului! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ascultați și următoarea, că și pentru minori trebuie 

să muncească cineva. Orele de muncă prevăzute la alineatul 2 și 3 se însumează pentru 

toate persoanele apte de muncă din familia beneficiarului. Deci, orele de muncă se 

însumează pentru toate persoanele care beneficiază. Dacă beneficiază… 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Pentru toate persoanele apte de muncă! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Doamna consilier! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dvs. citiți! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Orele de muncă prevăzute la alineat, se însumează 

pentru toate persoanele apte de muncă din familia beneficiară și se calculează 

proporțional cu cuantumul ajutorului social de care beneficiază familia. Deci, ascultați! 

Se calculează proporțional cu cuantumul ajutorului social de care beneficiază familia, cu 

un tarif orar corespunzător salariul de bază minim brut pe țară garantat în plată, raportat 

la durata medie a timpului de muncă. În situația în care, persoana nominalizată să 

efectueze acțiunile sau lucrările de interes local se află în incapacitate temporară de 
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muncă sau și-a pierdut total sau parțial capacitatea de muncă, obligația de a presta 

acțiunile sau lucrările de interes local se transferă celorlalte persoane din familie, cu 

acordul primarului. Nu puneam minorii la muncă! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Prin reprezentant legal s-a instituit prin acea 

hotărâre de Consiliul…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să muncească reprezentantul legal! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Minorul, prin reprezentant legal. Muncea pentru 

el! Dvs. nu faceți decât să ne dați dreptate, încă o dată. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pot face și acțiuni sezoniere după efectuarea de 

către beneficiar a orelor… Pot să fie angajați și la societăți comerciale ca să presteze în 

continuare ore de muncă. Dacă refuză de două ori prezentarea la un loc de muncă, i se 

suspendă pe un an de zile. Dacă nu-și face orele de muncă, se suspendă. Dacă nu 

participă la cursuri inițiate de AJOFM, pierde dreptul de muncă. 

Și acum, haideți să vă dau date despre Giurgiu, că e bine să știți și dvs.! Până la 

acel tam-tam cu foarte multe persoane apte de muncă, dar care erau scutiți, aveam 870 de 

persoane care beneficiau de ajutor social în municipiul Giurgiu. În acest moment avem 

674. Aveam 160 de persoane apte de muncă, acum mai avem 38. Atunci aveam 120 de 

scutiți și acum nu mai avem nici unul sau foarte puțini, câțiva. Mai avem acei scutiți care 

au boli incurabile, boli grave și acolo nu discutăm. Și acele persoane, medici, care 

ofereau tot felul de scutiri medicale, în acest moment nu au mai eliberat nici una sau 

foarte puține. Ce înseamnă lucrul acesta? Intrăm într-o normalitate și vreau să spun că, 

legea este dată de un partid social democrat și nevotată de un partid de dreapta sau de 

partidele de dreapta. Și stau și mă gândesc, unde o mai fi doctrina? Că normal, social 

democrații trebuiau să susțină aceste persoane că-s de stânga, iar cei de dreapta care 

trebuie să încurajeze munca și plus valoarea, plus produsul, să elimine aceste lucruri 

urâte. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar, dvs. ne dați dreptate în tot ce ne-ați citit. 

Noi am atacat, domnule primar, hotărârea de Consiliu Local, un anumit aspect al 

înlăturării prevederii din acea hotărâre care spunea așa: că minorii vor fi obligați prin 

reprezentant legal. În rest, am solicitat menținerea dispozițiilor din acea hotărâre. Ce 

spuneți dvs., e contrar a ceea ce am făcut noi și ni se reproșează un aspect nelalocul lui. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Știți care este efectul? Că dacă persoana 

beneficiară de ajutor social care avea în întreținere 2, 3, 4 copii, nu-și face ore sau cineva 

din familia lui nu face acele ore, nu mai primește nimeni nimic, nici măcar copilul. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Hotărârea noastră a prevăzut clar. 

Reprezentanții legali ai minorului vor fi obligați să presteze un număr de ore pentru 

copilul minor, ceea ce presupunea obligarea minorului. Nu direct, ci prin reprezentant 

legal, la a presta muncă în folosul comunității… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și era rău dacă primea de la municipalitate hrană 

zilnică în valoare de 360 de lei? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu! 



 20 

Domnul primar Barbu Nicolae: De persoană, și avea 3-4 persoane acasă și primea 

mâncare pentru toți, ca să muncească o persoană pentru toată familia și asigura mâncarea 

pentru toți! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar, s-a menținut obligativitatea persoanelor 

majore. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu am să vă spun: până acum nu am mai dat. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ați văzut finalitatea! Nici un moment nu am 

atacat în întregime acea hotărâre, doar pe segmentul ce prevedea obligativitatea minorului 

prin reprezentant legal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și dacă majorul nu făcea? Aici era problema! Dacă 

persoana majoră nu făcea orele pentru, nu primea nici copilul. Noi eram obligați, prin 

ceea ce spuneați dvs., eram obligați să dăm copiilor hrană, chiar dacă părintele nu muncea 

pentru el. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar dădeam copilului, nu părintelui, hrană! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Credeți dvs. că mâncarea aceea care se ducea 

aceasă, o ducea doar pentru copil? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Domnule primar, două instanțe din România ne-

au dat dreptate prin hotărâre definitivă. Despre ce vorbim? 

Domnul consilier Ilie Clement: Aș vrea să știu dacă societatea Apa Service este 

reprezentată de cineva. Da! Ca de obicei sfidează ședințele de Consiliu Local. 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: Da, vă ascult orice întrebare legată de Apa 

Service, în calitate de consilier consultant. 

Domnul consilier Ilie Clement: Mă așteptam, dacă fiecare manager ar trimite un 

consultant, cred că ar fi bine să nu mai vină. 

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: Ce vă deranjează la acest aspect? 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnule consilier, lăsați-mă să vorbesc și pe urmă 

aveți tot dreptul. A devenit o practică ca în municipiul Giurgiu, periodic, apa potabilă pe 

care toți o consumăm, să vină pe robinet cu tot felul de impurități, nămol, calcar, moluște 

și alte vietăți. Eu înțeleg că se mai sparge conducta, se mai rupe șurubul, dar să te 

pomenești un cartier întreg că rămâi fără apă potabilă care trece printr-un contor pe care 

omul îl plătește și la consumul de apă potabilă, plătește și canalizarea. Dacă eu nu am 

achitat factura pe luna curentă, cinci zile după termen, sunt obligat să plătesc penalizări. 

Foarte bine! Pe dânșii cine-i penalizează? Nu sunt două săptămâni de când s-a întâmplat 

ca în cartierul Tineretului să se întâmple o astfel de avarie. Uităm că apa o bem cu toții, 

uităm că apa ajunge în hrana bolnavilor, a copiilor, în școli, sanatorii, azil și așa mai 

departe. Nu am văzut un punct de vedere să iasă pe presă să spună: măi, oameni buni, s-a 

întâmplat! Cum îi despăgubim, măcar moral pe acești oameni? Curge apa o oră, curge 

apa două ore și factura se încarcă. De ce? Cine plătește aceluia care mai folosește și 

detergent să spele chiuveta sau cada? 

Rog conducătorul acestei unități, ca la următoarea ședință de Consiliu să vină cu un 

punct de vedere la ceea ce am ridicat eu acum. Vă mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am să vă dau un mic răspuns pentru că nu am 

toate datele. Au foarte multe avarii sau lucrări controlate. Să știți că toate intervențiile 
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care au necesitat oprirea apei în anumite zone, s-au făcut cu respectarea legislației. În 

sensul că s-a anunțat populația cu 24 de ore, 48 de ore înainte, s-au luat măsurile, adică, 

nu au fost opriri doar dacă s-a întâmplat o avarie în zona respectivă și a fost nevoie să 

oprească fără să mai aibă timpul necesar să comunice. Dar, prin sistemul acesta on-line 

lucrurile merg mai repede privind informarea cetățenilor. 

Odată ce, și vă spun că aici au fost probleme mari la stația Giurgiu Nord, trecerea 

de pe o stație pe alta. A fost înlocuirea unei conducte foarte mari care făcea legătura între 

două stații de pompare și totdeauna când s-a oprit, repornirea, pentru că aici intervine 

problema, la țevile vechi, țevile din fier care mai există în municipiul Giurgiu, odată prin 

repornire, angrenează și tot ce înseamnă acele acumulări în conductă. 

Să știți că din punct de vedere al potabilității apei nu au fost probleme și atunci 

când turbulența lor, eu știu, apar anumite sedimente. Aveți dreptate domnule consilier, 

așa este, apar aceste disfuncționalități. 

Să știți că prin contractul pe care l-a implementat în perioada 2009-2013-2014, de 

reabilitarea, modernizarea sistemului de aducțiune de apă, a pompelor, a puțurilor și a 

sistemelor de distribuire apă în municipiul Giurgiu și de racordare a cetățenilor, s-au făcut 

investiții foarte mari – 57 milioane de euro. Sunt bani foarte mulți! Că nu s-a reușit prin 

acest program să se înlocuiască toate țevile din oraș, avem o problemă.  

Să știți că mai apar lucrări de firme care lucrează în oraș, care au lucrări în oraș și 

care fără să-și ia măsuri de prevedere le perforează. Cum s-a întâmplat zilele trecute pe 

șoseaua București. Aducțiune de gaz natural, au plecat cu acea cârtiță, cu acel utilaj care 

face tub pe sub șosea. Nu s-a știut.  S-a știut înălțimea, s-a luat aviz. Ce a fost pe proiect, 

nu a fost pe teren, conducta nu a fost la adâncimea care era în proiect și a venit acest 

utilaj și a perforat pe o dimensiune de 100 mm conducta principală. Asta a fost avarie, s-a 

oprit, s-a intervenit. Am știință și cunoștință de toate aceste intervenții pentru că sunt 

persoana care atunci când sunt la birou, eu le semnez și avariile și tot ce înseamnă opririle 

de apă. Încă mai sunt probleme privind calitatea apei. Încă mai sunt probleme. Un 

operator nu poate să vină și asta v-o spun la modul corect, nu poate să vină să spună: am 

dat drumul și nu mai pot să trec prin contoar că am avut o problemă în zona respectivă. 

Deci, nu are cum legal să nu factureze acea apă care nu are calitatea care trebuie. Legal, 

nu are cum. 

Domnul consilier Ilie Clement: Cine? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Protecția consumatorilor. Deci, sunt probleme, le 

știm, rezolvăm multe din ele. Mai avem acum un proiect pe extinderea rețelei, dar ceea ce 

există la momentul acesta îngropat ca și conductă de alimentare cu apă, o folosim așa 

cum este. Înlocuim țevile de fier înainte de a asfalta, dar unde sunt în oraș deja executate, 

e greu.  

Domnul consilier Ionescu Liviu Ovidiu: Vroiam să-i fac o completare domnului 

consilier. În legătură cu scăderea presiunii în Tineretului, acum două săptămâni, vineri, 

un investitor la fabrica de mobilă, la lucrările pe care le-a executat fără aviz, cu 

buldoexcavatorul a spart țeava principală de 500, cu alimentare cu apă, fiind dintr-un 

material mai vechi. A fost aproape imposibil, era să ducă la oprirea apei în tot orașul pe o 

perioadă îndelungată. Pentru intervenție a fost nevoie ca să se oprească toată stația de 
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pompare pentru că era țeavă de 500. S-a intervenit în condiții improprii. Gândiți-vă la 

adâncimea care se afla și în momentul în care acea țeavă s-a spart, ce s-a întâmplat, 

craterul respectiv din zona țevii. Și prin eforturi proprii, în cursul zilei de vineri până 

sâmbătă lucrătorii de la Apa Service au reușit ca să remedieze și să dea în folosință. 

Gândiți-vă că toate materialele care au fost puse în mișcare, ale solului, au fost angrenate 

în conducta respectivă. Deci, prin spargere, materialele sunt angrenate în conductă ca 

urmare a presiunii de împingere a apei. Asta am vrut să vă precizez, de ce ajung uneori. 

Fiindcă sunt lucrări. Sunt foarte multe persoane din municipiu care solicită lucrări și 

avize, în regie proprie. Oricum, aceste racorduri se fac numai în prezența operatorului, 

dar sunt și lucrări, cum a fost aceasta care v-am prezentat-o, care a fost făcută în 

perimetrul respectiv și a condus la întreruperea apei exact în zona Tineretului. Se punea 

problema ca tot week-endul să nu fie apă, având în vedere debitul. 

Domnul consilier Ilie Clement: Nu zic că intervenția dvs. nu a fost benefică, 

întrebarea mea directă este: pe oamenii aceia cine îi despăgubește? Că trei ore le-a curs 

apa cu pământ în casă și a trecut prin contor și vine 3 metri cubi în plus? Asta e 

întrebarea! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, nu se poate face legal o scutire 

pentru acea cantitate. Deci, legal nu au cum, pentru că nu știi cui, cât a consumat în 

intervalul acela de timp, care este consumul, cum să-l scazi. 

Domnul consilier Matei Mihai: Pe Gării cu Alecsandri, pavelele acelea erau 

desprinse. A venit, le-a reparat nu știu ce societate și au zis că dacă tot a rămas material, 

hai să-l punem în canalul acesta de scurgere. 

Domnul primar Barbu Nicolae: ADPP-ul a făcut, a realizat. Dar, vreau să vă spun 

că în câteva zile se va finaliza și proiectul pentru a redeschide strada Gării ca stradă 

circulabilă pe un sens, dinspre Căprioara spre oraș. Patru metri va fi lățimea străzii, cu 

posibilitate de oprire pe stânga sau pe dreapta, fără prea mare staționare și să nu 

intervenim decât pe acei patru metri. Nu vă spun că au venit cu o primă ofertă, când dai la 

proiectanți și scoți o temă de proiectare, îți vin cu niște lucruri cam cum și-ar dori ei. Asta 

înseamnă să refacem total strada Gării, să scoatem toate pavelele, să fie un șantier, de 

parcă nu le mai pusesem odată, cu toate că tema de proiectare era doar pentru calea de 

rulare. Acum au mers înapoi, l-au refăcut, au prevăzut, vor fi pluvialele pe mijlocul sau 

pe laterala acestei străzi, terasamentul ca și stradă de circulație va fi doar pe cei patru 

metri, în rest va rămâne celălalt, pavajul și toată construcția va rămâne identică, iar aici, 

sigur se va interveni și se va face pentru că ea a fost gândită toată strada Gării cu acele 

mici rigole. Deschizând Vasile Alecsandri, terasamentul rigolelor nu a fost cel pentru 

trafic de mașini, a fost pentru pietonală și din cauza aceasta am avut aceste probleme în 

zonă. Dar să știți că nu pe acolo se duc, că ele au canalizări pluviale, aia e doar de 

colectare. Se poate întâmpla! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: În continuare dau cuvântul domnului consilier 

Clement care are să ne prezinte ceva. 

Domnul consilier Ilie Clement: În urmă cu o lună sau două, printr-o hotărâre a 

Consiliului Local, Asociația Liga Prieteniei a fost sprijinită financiar în vederea 

organizării unui campionat, pot să zic național. Pentru că am participat și sigur a fost 
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național, fiind și foarte multe echipe de fotbal din țară. Pentru modul cum s-au implicat, 

aș vrea să transmit toată admirația și tot respectul organizatorilor. Am participat la cele 

trei zile de fotbal, m-am bucurat să văd peste 250 de fotbaliști și în semn de recunoștință 

organizatorii au oferit Consiliului Local o diplomă și o cupă, pentru sprijinul pe care noi 

l-am acordat organizării acestui campionat. De asemenea, și Primăria a fost nominalizată 

în semn de recunștință, cu aceeași cupă, cu aceeași diplomă. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Până oferim flori sărbătoriților, aș vrea să vă mai 

aduc la cunoștință un aspect și să-l știți și dvs. și sigur veți fi întrebați de ce se întâmplă 

acest lucru. S-a modificat legea gazelor. Pe un principiu democratic, corect, 

concurențional, s-a liberalizat piața gazelor naturale. Așa suntem noi obișnuiți. Să știți că 

nu suntem doar românii, dar în general, cei de afară sunt mai moderați. S-au triplat 

tarifele! Nu discutăm de 2 lei, 3 lei, 5 %. S-au triplat tarifele de racordare la gaze 

naturale. Dacă înainte și am trei oferte, înainte, costul era 1.300, 1.200, 980, în funcție de 

lungimea conductei de gaz de la conducta principală și până la consumator, în acest 

moment discutăm de 3.690 sau 3.900 și ceva. Deci, de la 1 la 3! E de neexplicat! 

Am purtat discuții la nivelul Ministerului Energiei, am purtat discuții la nivelul 

ANRE-ului pentru că dumnealor reglementează și ne comunicau și dumnealor că avem 

dreptate. Informațiile vin din toată țara, operatorii merg pe dublare sau triplare, pe un 

principiu simplu: triplez ca să dublez după aia și să zică că e bine. Dublatul e mai bine 

decât triplatul și zice: am mai câștigat ceva. 

Noi avem o mare problemă, în toate străzile din zona Ramadan, trebuie să 

finalizăm  racordarea la gaze. Unde și-au depus dosarele, mâine vom avea o întâlnire cu 

reprezentanții Wirom, reprezentanții firmelor care au concesionat acest serviciu de 

branșare în oraș și au câștigat licitațiile respective, să vedem ce se întâmplă cu contractele 

deja existente, pentru care omul a plătit banul și i s-a spus că o să o facem în termen de 9 

luni. Și acelea, cred eu, că rămân pe tarifele vechi, că nu au cum să modifice în timpul 

jocului. Dar ce se întâmplă cu cei care până acum nu au bani, văd că deja vin lucările de 

asfaltare și o să-și dorească în regim de urgență să-și facă branșamentul, chiar dacă nu are 

consumatori legați, dar măcar să aibă gazul la poartă. Și discuția noastră va fi mâine, să 

vedem care este metodologia, ce se poate modifica, care sunt prețurile care trebuie să le 

scoatem din acest tarif sau de ce s-a mărit acest tarif și să stabilim pentru persoanele din 

zona respectivă un tarif unitar, ca acele persoane să poată să aibă posibilitatea financiară 

să-și plătească branșamentul înainte de asfaltare. Pentru că am anunțat și păstrăm acest 

punct de vedere, după ce se finalizează lucrările de asfaltare, 5 ani de zile în garanție, nu 

taie nimeni nimic și eu zic, că nici după 5 ani. Că odată ce strici strada, odată săpat, s-a 

terminat. Ce ai cârpit, nu mai e nou. 

În urma acestor discuții ample la nivelul ministerului și al ANRE-ului, s-a luat 

decizia și până la sfârșitul lunii august, va fi emis un ordin de limitare a unor tarife 

maximale sau de aprobare a unor tarife maximale, de limitare a unor tarife prin stabilirea 

unor valori maximale, tocmai ca să nu existe aceste abuzuri din partea diverselor firme 

furnizoare de gaz natural sau care au aceste concesiuni de gaz natural. 

De aceea, transmit și cetățenilor: vom vedea și vom stabili și voi ieși o dată, să le 

explic la ce concluzie am ajuns pentru cei din zona Ramadan, pentru că acolo lucrările 
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sunt avansate și trebuie să finalizăm asfaltarea. Iar pentru toți cei din oraș, să-și 

prelungească cererile și să așteptăm sfrâșitul lunii august, când vom ști clar care sunt 

tarifele maximale pe care acești operatori pot să le utilizeze. 

Vă mulțumesc petru faptul că ați aprobat astăzi aceste hotărâri. Eu zic că dicuțiile 

au fost pertinente. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările ședinței!  
 

 

Şedinţa se încheie la ora 1523 
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